
Rondvraag fractie Burgerbelangen Dinkelland 

 

Onderwerp: verkoop schaapskooi 

 

 

Bij deze willen wij graag a.s. dinsdagavond antwoord hebben op volgende vragen: 

 

1. Is het bij het College bekend dat er gronden door de Schaapskooi verkocht zijn aan een 

    Duitse energiemaatschappij, en zo ja bent u hiervan al op de hoogte en zo ja 

    waarom worden wij hier niet van op de hoogte gebracht?  

2. Indien bovenstaande beantwoord wordt met een nee, in hoeverre kan een buitenlands 

    bedrijf grond kopen in Nederland zonder kennisgeving aan de gemeente?  Kunt u aangeven 

    wat de volgorde zou moeten zijn? En geeft u daarin als College goedkeuring aan? 

2. Het windbeleid met de desbetreffende zoekgebieden moeten nog worden vastgesteld, 

    hoe kan bovenstaand bedrijf deze gronden al aankopen? 


